
  HRVATSKI STRELIČARSKI SAVEZ 
  CROATIAN ARCHERY ASSOCIATION___ 

 

 

ZAPISNIK 

 

16. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza održane u 

srijedu, 16. listopada 2019. s početkom u 16:00 sati u Uredu saveza. 

Nazočni članovi UO: g. Darko Uidl, g. Nenad Mihalić, g. Davor Pejnović, g. Igor 

Orlić, g. Tomislav Vugrinec, g. Krešimir Štrukelj, g. Marko Dragutin Juranić, gđa 

Nina Vugrinec i zapisničar g. Krešimir Čadež. 

 

Dnevni red: 

 

  a. Prihvaćanje zapisnika prethodnih sjednica 

1. Hrvatski streličarski kup – prijepori, prijedlozi, rješenja 

2. Hrvatska streličarska liga – prijepori, prijedlozi, rješenja 

3. Sudačka sekcija – prijedlozi 

4. CEC 2020. – Marko Juranić – izvješće sa sastanka 

5. Povjerenstvo za nagrade i priznanja i Inventurno povjerenstvo – izbor 

6. Plan za 2020. – pripreme za Skupštinu 

7. Seminar za direktore turnira 

8. Sustav bodovanja organizatora turnira – Nina Vugrinec – prijedlog 

9. EGP Poreč 2020. – pripreme, izvješće 

10. Razno 

   

Ad. a. Prihvaćanje zapisnika s prethodnih sjednica 

Jednoglasno su usvojeni zapisnici s prethodnih sjednica s 7 glasova  ZA. 

 

Ad. 1. Prvenstvo RH i Hrvatski streličarski kup 

G. Marko Dragutin Juranić izložio je i obrazložio prijedlog po pojedinim člancima, 

a nakon diskusije o nadopuni Pravilnika s uvrštenjem Apsolutne kategorije 

natjecateljima Golog luka i vanjskim dijelom sezone kao i ostalim problemima i 

detaljima organizacije. G. Tomislav Vugrinec je predložio stavke i oblik obavezne 

Prijavnice klubova na natjecanja. 

Jednoglasno je usvojen Pravilnik Hrvatskog streličarskog kupa s 7 glasova ZA. 
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Jednoglasno je usvojena Odluka da su preduvjeti za prijavu na Državna prvenstva 

prethodno: 

1.  a) natjecanje na najmanje dva turnira, i 

    b) ostvaren minimalno jedan rezultat norma (kvalifikacijski prag). 

2. Preduvjet je za prijavu na Državno prvenstvo za kategorije djevojčice i dječaci 

do 12 i 14 godina je prethodno natjecanje na najmanje dva turnira. 

3. Odluku da je najveći iznos pristupnine na Državna prvenstva (s obrokom) 

120,00 kn. 

 

Ad. 2. Hrvatska streličarska liga 

G. Marko Dragutin Juranić izložio je i obrazložio prijedlog po pojedinim člancima, 

a nakon diskusije jednoglasno je usvojen Pravilnik Hrvatske streličarske lige s 7 

glasova ZA. 

 

Ad. 3. Sudačka sekcija  

Gđa Nina Vugrinec izložila je i obrazložila prijedlog  Sekcije streličarskih sudaca o 

promjenama i usklađenju izračuna putnih troškova na iznos neoporezive pune 

dnevnice za suđenja na nacionalnim streličarskim turnirima (Narodne novine broj 

80/19.). Jednoglasno je usvojen prijedlog sudačke komisije o promjenama i 

usklađenju izračuna putnih troškova s 7 glasova ZA. 

 

Ad. 4. Central European Cup 2020.  

G. Marko Dragutin Juranić prenio je detalje s sastanka održanog u sklopu CEC 

natjecanja gdje je usvojen njegov prijedlog da se RH ponovno uključi u 

organizaciju natjecanja CE kupa s turnirom 08.08.2020. 

 

Ad. 5. Povjerenstvo za nagrade i priznanja, Inventurno povjerenstvo 

Usvojen je prijedlog da se g. Marko Dragutin Juranić, g. Nenad Mihalić i g. 

Krešimir Čadež imenuju u Povjerenstvo za nagrade i priznanja s 7 glasova ZA. 

Usvojen je prijedlog da se g. Marko Dragutin Juranić, g. Nenad Mihalić i g. 

Tomislav Vugrinec imenuju u Inventurno povjerenstvo s 7 glasova ZA. 

 

Ad. 6. Plan za 2020. – pripreme za Skupštinu  

G. Krešimir Čadež je obrazložio stavke prijedloga Financijskog plana za 2020. i 

očekuje povećanje na 904.151,00 kn za Redovni financijski plan HOO, a ukupno 
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za Razvojne programe povećanje na 325.988,50 kn. Ukupni iznos plana je 

1.398.689,50 kn s razlikom rashoda za Savez u iznosu 61.500,00 kn koje trebamo 

nadoknaditi prihodom od sponzora ili od GP Poreč. 

Sastanak s Pomoćnikom tajnika planiran je 29.10. u HOO-u gdje ćemo dobiti 

informacije o prihvaćenim stavkama za natjecanja u 2020. i informaciju očekivane 

termine naplate i priliva sredstava od SDUŠ-a. 

 

Ad. 7. Seminar za direktore turnira 

G. Darko Uidl je predložio da se u sklopu GP Poreč 2020. Održava seminar za 

Tehničke delegate iz Europe, ili eventualno jedan vikend organizira seminar za 

članove klubova Saveza i osposobljavanje za Direktore turnira, odnosno Tehničke 

delegate, DOS mjerenje vremena i Field managere da se postigne veći nivo 

kvalitete turnira. Gđa Nina Vugrinec će kontaktirati s Savezom Slovenije o 

mogućnosti povezivanja njihovog programa i zajedničkih seminara. 

 

Ad. 8. Sustav bodovanja organizatora turnira 

Gđa Nina Vugrinec je napravila tablicu s prikazom vanjskih turnira i prijedlog 

bodovanja turnira od sudaca i natjecatelja. Nakon diskusije o kriterijima i 

stavkama koje se ocjenjuju zaključeno je da će gđa Nina Vugrinec poslati 

članovima UO kopiju njenog prijedloga na analizu i dostavljanje prijedloga. 

 

Ad. 9. EGP Poreč 2020. 

G. Darko Uidl je informirao članove UO o planiranom sastanku za organizaciju 

turnira na Brijunima i novostima uz organizaciju GP Poreč, nekoliko ponuda za 

kvalitetne mete i da predlaže da se prijavimo za europska GP i EYC natjecanja u 

2021. Prijedlog je usvojen s 7 glasova  ZA. 

 

Sjednica je završena u 20:00 sati. U Zagrebu, 18. listopada 2019. 

 Darko Uidl                                          


